

國立嘉義大學 115 學年度第 1 學期行事曆

年	月份	週次	星期							重 要 記 事
			日	一	二	三	四	五	六	
115 年	八月								1	(1)115 學年度第 1 學期開始、115 學年度第 1 學期研究生學位考試申請開始
			2	3	4	5	6	7	8	(2)蘭潭校區教學行政區高壓設備停電檢修 (7)民雄校區高壓設備停電檢修
			9	10	11	12	13	14	15	(11)行政會議 (14)蘭潭校區宿舍區及畜牧場區高壓設備停電檢修 (15)賢德樓學生宿舍高壓設備停電檢修
			16	17	18	19	20	21	22	(21)新民校區高壓設備停電檢修 (22)林森校區高壓設備停電檢修
			23	24	25	26	27	28	29	(8/24-9/2)第 1 階段加退選(登記選課)、新生預選
			30	31						(8/31-9/1)日間學士班新生始業輔導
	九月				1	2	3	4	5	(3)公布課程篩選結果、(4)註冊繳費截止日、114 學年度第 2 學期研究生完成論文定稿暨離校截止日
		一	6	⑦	8	9	10	11	12	(7)115 學年度第 1 學期開始上課、進修學士班新生始業輔導 (7-11)新生健檢、(7-12)第 2 階段加退選(網路選課) (8)行政會議
		二	13	14	15	16	17	18	19	
		三	20	21	22	23	24	25	26	(25)中秋節(放假日)、選課確認截止
		四	27	28	29	30				(28)教師節(放假日)
	十月						1	2	3	
		五	4	5	6	7	8	9	10	(9)國慶日遇例假日補假 (10)國慶日(放假日)
		六	11	12	13	14	15	16	17	(13)校務會議 (16)學生離校退 2/3 學雜費截止日
		七	18	19	20	21	22	23	24	
		八	25	26	27	28	29	30	31	(25)台灣光復暨金門古寧頭大捷紀念日(放假日) (26)台灣光復暨金門古寧頭大捷紀念日遇例假日補假 (10/26-11/6)期中考(授課教師另有規定者，依其規定)
	十一月	九	1	2	3	4	5	6	7	
		十	8	9	10	11	12	13	14	(9-27)停修申請、學士班提前畢業申請 (10)行政會議
		十一	15	16	17	18	19	20	21	(18)全校綜合性運動會預演 (19-20)全校綜合性運動會 (21)校慶典禮、期中成績上傳截止日
		十二	22	23	24	25	26	27	28	(27)學生離校退 1/3 學雜費截止日 (28)115 年選舉投票日
		十三	29	30						
	十二月				1	2	3	4	5	(1)教務會議(1-7)輔系、雙主修申請
		十四	6	7	8	9	10	11	12	(8)校務會議 (11-16)第 2 學期課程預選(第 1 階段)
		十五	13	14	15	16	17	18	19	(14)期末考扣考通知 (17)公布課程篩選結果(第 1 階段) (18-23)第 2 學期課程預選(第 2 階段)
		十六	20	21	22	23	24	25	26	(12/21-1/8)期末考(授課教師另有規定者，依其規定) (24)公布課程篩選結果(第 2 階段) (25)行憲紀念日(放假日)
		十七	27	28	29	30	31			(12/28-1/8)第 17、18 週教學彈性週(依教學大綱公告為準)
116 年	一月							1	2	(1)開國紀念日(放假日)
		十八	3	4	5	6	7	8	9	(4)本學期休學申請截止日、學士班畢業離校線上申請開始
			10	11	12	13	14	15	16	(11)寒假開始 (12)行政會議 (16)本學期學期成績上傳截止日
			17	18	19	20	21	22	23	
			24	25	26	27	28	29	30	
			31							(31)115 學年度第 1 學期結束、115 學年度第 1 學期研究生學位考試截止日

115 年 4 月 14 日 114 學年度第 5 次行政會議通過。

本行事曆將依教育部正式來函之「政府行政機關辦公日曆表」及有關放假之規定隨即更動資訊。

跨領域學分學程及微學程申請，請依各學程公告時間受理。行事曆各項重要記事若有異動者，請各單位循行政程序簽核後，公告周知

國立嘉義大學 115 學年度第 2 學期行事曆

年	月份	週次	星期							重 要 記 事
			日	一	二	三	四	五	六	
116 年	二月			1	2	3	4	5	6	(1)115 學年度第 2 學期開始、115 學年度第 2 學期研究生學位考試申請開始 (1-11)第 1 階段加退選(登記選課) (4-10)小年夜、除夕、春節(放假日)
			7	8	9	10	11	12	13	(12)公布課程篩選結果
			14	15	16	17	18	19	20	(16)行政會議 (19)註冊繳費截止日、115 學年度第 1 學期研究生完成論文定稿暨離校截止日
		一	21	22	23	24	25	26	27	(22)115 學年度第 2 學期上課開始 (22-27)第 2 階段加退選(網路選課)
		二	28							(28)和平紀念日(放假日)
	三月			1	2	3	4	5	6	(1)和平紀念日遇例假日補假
		三	7	8	9	10	11	12	13	(8-12)轉系申請 (9)校務會議 (12)選課確認截止
		四	14	15	16	17	18	19	20	
		五	21	22	23	24	25	26	27	
		六	28	29	30	31				
	四月						1	2	3	(1)學生教職員補假(補 115 年 11 月 21 日校慶活動日) (2)校際活動日(停課停班)
		七	4	5	6	7	8	9	10	(4)兒童節(放假日) (5)民俗掃墓節(放假日) (6)兒童節遇例假日補假 (7)學生離校退 2/3 學雜費截止日
		八	11	12	13	14	15	16	17	(12-23)期中考(授課教師另有規定者，依其規定) (13)行政會議
		九	18	19	20	21	22	23	24	
		十	25	26	27	28	29	30		(30)勞動節遇例假日補假 (4/26-5/14)停修申請、學士班提前畢業申請
	五月								1	(1)勞動節(放假日)
		十一	2	3	4	5	6	7	8	(4)教務會議(5)嘉大職涯日 (8)期中成績上傳截止日
		十二	9	10	11	12	13	14	15	(11)行政會議 (14)學生離校退 1/3 學雜費截止日
		十三	16	17	18	19	20	21	22	(17-21)輔系、雙主修申請 (22)畢業典禮
		十四	23	24	25	26	27	28	29	(5/28-6/2)次學年第 1 學期課程預選(第 1 階段)
		十五	30	31						(31)期末考扣考通知
	六月				1	2	3	4	5	(3)公布第 1 階段預選篩選結果 (4-9)次學年第 1 學期課程預選(第 2 階段)
		十六	6	7	8	9	10	11	12	(7-25)期末考(授課教師另有規定者，依其規定) (8)校務會議 (9)端午節(放假日) (10)公布第 2 階段預選篩選結果
		十七	13	14	15	16	17	18	19	(14-25)第 17、18 週教學彈性週(依教學大綱公告為準) (18)本學期休學申請截止日
		十八	20	21	22	23	24	25	26	(21)學士班畢業離校線上申請開始
			27	28	29	30				(28)暑假開始
	七月					1	2	3		(3)本學期學期成績上傳截止日
			4	5	6	7	8	9	10	
			11	12	13	14	15	16	17	(12)暑修開始 (13)行政會議
			18	19	20	21	22	23	24	
			25	26	27	28	29	30	31	(31)115 學年度第 2 學期結束、115 學年度第 2 學期研究生學位考試截止日(逢假日順延至 8 月 2 日止)

115 年 4 月 14 日 114 學年度第 5 次行政會議通過。

本行事曆將依教育部正式來函之「政府行政機關辦公日曆表」及有關放假之規定隨即更動資訊。

跨領域學分學程及微學程申請，請依各學程公告時間受理。行事曆各項重要記事若有異動者，請各單位循行政程序簽核後，公告周知。

National Chiayi University Academic Calendar 2026 – 2027 Fall Semester

Year	Month	Week	Date							Events
			Sun.	Mon.	Tue.	Wed.	Thu.	Fri.	Sat.	
2026	Aug.								1	(1) Fall semester begins; Application for thesis/dissertation defense begins for Fall semester.
			2	3	4	5	6	7	8	(2) High-voltage equipment maintenance for Lantan Campus in the Teaching and Administrative Area. (7) High-voltage equipment maintenance for Minxiong Campus.
			9	10	11	12	13	14	15	(11) Administrative Meeting (14) High-voltage equipment maintenance for Lantan Campus in dormitory and livestock farm areas. (15) High-voltage equipment maintenance for Xiande Dormitory.
			16	17	18	19	20	21	22	(21) High-voltage equipment maintenance for Xinmin Campus. (22) High-voltage equipment maintenance for Linsen Campus.
			23	24	25	26	27	28	29	(8/24-9/2) On-line course add/drop (1st stage) (course registration) ; Freshmen course pre-registration
			30	31						(8/31-9/1) Freshmen Orientation (for students enrolled in day division)
	Sep.				1	2	3	4	5	(3) Announcement of course registration results (4) Deadline to pay tuition and fees; deadline for graduate students to complete thesis or dissertation and school-leaving
		1	6	⑦	8	9	10	11	12	(7) Classes begin for the Fall 2026 semester and Freshmen Orientation (for students enrolled in division of continuing education) (7-11) Freshman Health Checkup 、(7-12) On-line course add/drop (2nd stage) (8) Administrative Meeting
		2	13	14	15	16	17	18	19	
		3	20	21	22	23	24	25	26	(25) Mid-Autumn Festival (national holiday) 、Deadline for courses selection confirmation
		4	27	28	29	30				(28) Teachers' Day (national holiday)
	Oct.						1	2	3	
		5	4	5	6	7	8	9	10	(9-10) National Day of the Republic of China (national holiday)
		6	11	12	13	14	15	16	17	(13) University Affairs Meeting (16) Reimbursement of 2/3 tuition/miscellaneous fees for school-leaving students ends
		7	18	19	20	21	22	23	24	
		8	25	26	27	28	29	30	31	(25-26) Taiwan's Restoration and Kinmen Guningtou Victory Memorial Day (national holiday) (10/26-11/6) Midterm Exam (Students shall comply with the adjusted exam dates rescheduled by the teachers.)
	Nov.	9	1	2	3	4	5	6	7	
		10	8	9	10	11	12	13	14	(9-27)Period for accepting applications for course withdrawal begins ; Early graduation application for undergraduate students (10) Administrative Meeting
		11	15	16	17	18	19	20	21	(18) NCYU Sports rehearsal.(19-20)NCYU Sports Day(21) NCYU Anniversary celebration 、Deadline for uploading midterm course grades
		12	22	23	24	25	26	27	28	(27)Reimbursement of 1/3 tuition/miscellaneous fees for school-leaving students ends(28)115 annual election polling day
		13	29	30						
	Dec.			1	2	3	4	5		(1-7)Application for a minor or double major
		14	6	7	8	9	10	11	12	(8)University Affairs Meeting
		15	13	14	15	16	17	18	19	(14) Notification of ineligibility for Final examination (11-16) Course pre-selection for Spring semester (1st stage) (17) Announcement of course pre-selection results (1st stage) (18-23) Course pre-selection for Spring semester (2nd stage)
		16	20	21	22	23	24	25	26	(12/21-1/8)Final Exam.(Students shall comply with the adjusted exam dates rescheduled by the teachers.) (24) Announcement of course pre-selection results (2nd stage) (25) Constitution Day (national holiday)
		17	27	28	29	30	31			(12/28-1/8)Flexible Supplemental Instruction Week(Please refer to the course syllabus.)
2027	Jan.							1	2	(1) Founding Day of the Republic of China (national holiday)
		18	3	4	5	6	7	8	9	(4)Application deadline for leave of absence 、Online clearance procedure for undergraduate students begins
			10	11	12	13	14	15	16	(11) Winter break begins. (12) Administrative Meeting (16) Deadline for uploading final course grades
			17	18	19	20	21	22	23	
			24	25	26	27	28	29	30	
			31							(31) Fall semester ends ; Deadline for thesis/dissertation defense for Fall semester.

Adjusted holidays and adjusted working days are in accordance to announcements from Directorate-General of Personnel Administration, Executive Yuan.

If any important item on the calendar requires change, the office responsible must apply by official paper, and after being approved, announce the change.

National Chiayi University Academic Calendar 2026 – 2027 Spring Semester

Year	Month	Week	Date							Events
			Sun.	Mon.	Tue.	Wed.	Thu.	Fri.	Sat.	
2027	Feb.			1	2	3	4	5	6	(1) Spring semester begins; Application for thesis/dissertation defense begins for Spring semester. (1-11) First-Stage Course Add/Drop Period (4-10) Lunar New Year
			7	8	9	10	11	12	13	(12) Announcement of Course Selection Results
			14	15	16	17	18	19	20	(16) Administrative Meeting (19) Registration Fee Payment Deadline; Deadline for Graduate Students to Finalize Their Theses and Complete the University Clearance Process for the First Semester of Academic Year 115
		1	21	22	23	24	25	26	27	(22) Classes begin for the Spring 2027 semester. (22-27) Second-Stage Course Add/Drop Period
		2	28							(28) Peace Memorial Day (national holiday)
	Mar.			1	2	3	4	5	6	(1) Make-up holiday as Peace Memorial Day (national holiday)
		3	7	8	9	10	11	12	13	(8-12) Application for department transfer (9) University Affairs Meeting (12) Course Selection Confirmation Deadline
		4	14	15	16	17	18	19	20	
		5	21	22	23	24	25	26	27	
		6	28	29	30	31				
	Apr.						1	2	3	(1-2) Faculty, staff, and students' inter-school Activity Day (No work, No classes)
		7	4	5	6	7	8	9	10	(4) Children's Day (national holiday) (5) Tomb-Sweeping Festival (national holiday) (6) Make-up holiday as Children's Day (national holiday) (7) Deadline for Students to Withdraw and Receive a Two-Thirds Refund of Tuition and Miscellaneous Fees
		8	11	12	13	14	15	16	17	(12-23) Midterm Examinations (Subject to Individual Instructors' Regulations) (13) Administrative Meeting
		9	18	19	20	21	22	23	24	
		10	25	26	27	28	29	30		(30) Make-up holiday as Labour Day (national holiday) (4/26-5/14) Course Withdrawal Applications; Applications for Early Graduation for Undergraduate Students
	May								1	(1) The Labour Day (national holiday)
		11	2	3	4	5	6	7	8	(5) NCYU Career Day (8) Deadline for Submission of Midterm Grades
		12	9	10	11	12	13	14	15	(11) Administrative Meeting (14) Deadline for Students to Withdraw and Receive a One-Third Refund of Tuition and Miscellaneous Fees
		13	16	17	18	19	20	21	22	(17-21) Application for a minor or double major Graduation ceremony (22) Commencement Ceremony
		14	23	24	25	26	27	28	29	(5/28-6/2) First-Stage Course Pre-registration for the First Semester of the Next Academic Year
		15	30	31						(31) Notice of Disqualification from Final Examinations
	Jun.				1	2	3	4	5	(3) Announcement of the First-Stage Course Pre-registration Selection Results (4-9) Second-Stage Course Pre-registration for the First Semester of the Next Academic Year
		16	6	7	8	9	10	11	12	(7-25) Final Examinations (8) University Affairs Meeting (9) Dragon Boat Festival (national holiday) (10) Announcement of the Second-Stage Course Pre-registration Selection Results
		17	13	14	15	16	17	18	19	(14-25) Flexible Instruction Weeks (18) Deadline for Leave of Absence Applications for the Current Semester
		18	20	21	22	23	24	25	26	(21) Online Graduation Clearance Applications Open for Undergraduate Students
			27	28	29	30				(28) Summer break begins.
	Jul.						1	2	3	(3) Deadline for Submission of Final Grades for the Current Semester
			4	5	6	7	8	9	10	
			11	12	13	14	15	16	17	(12) Summer Session Begins (13) Administrative Meeting
			18	19	20	21	22	23	24	
			25	26	27	28	29	30	31	(31) Spring semester ends; Deadline for thesis/dissertation defense for Spring semester. The deadline for the postgraduate degree examinations in the second semester of the 115th academic year (postponed to August 2nd if it falls on a public holiday)

Adjusted holidays and adjusted working days are in accordance to announcements from Directorate-General of Personnel Administration, Executive Yuan.
If any important item on the calendar requires change, the office responsible must apply by official paper, and after being approved, announce the change.